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Verslag Taxiplatform overleg  
 
Van donderdag 7 december 2023 
 
Aanwezig: 
Taxi-vertegenwoordigers  
Stichting Kwaliteitstaxi Breda 
Gemeente Breda (integrale veiligheid, mobiliteit)  
Boa's 
Taxi-stewards (fa. Sfeerbeheer)  
Politie (verkeer) 
 
 

 
1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering 
 

2. Verslag vorige overleg 
Het verslag van het vorige overleg wordt vastgesteld 
 

3. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld 
 

4. Mededelingen 
De gemeente geeft aan dat er een paar vergunningen ingetrokken zijn vanwege wangedrag. 
 

5. Agendapunten 
5.1. Informatie actualiteit vanuit handhaving; terugblik 11e van de 11e, ANPR? 

Uit de evaluatie is naar voren gekomen dat het eenrichtingsverkeer Nieuwe Prinsenkade en 
de pop-up fietsenstallingen positief zijn geweest.  
Een taxichauffeur geeft aan dat er nogal wat auto’s tegen het verkeer in reden, maar bij de 
gemeente is dit niet bekend. 
De camera is 7 december geplaatst, maar nog niet in gebruik, de gemeente heeft de 
chauffeurs geïnformeerd waar de camera voor is. 

5.2. Politie over de procedure VOG en intrekking chauffeurskaart 
Helaas is er deze vergadering geen politie (meer) aanwezig om te reageren. De stichting en 
gemeente geeft geven aan dat er veel partijen betrokken zijn, waardoor het soms lastig is. 

5.3. Informatie vanuit de branche; vooruitblik Oud & Nieuw / carnaval 
In de app groep van de chauffeurs is geen reactie gekomen. Er loopt nog een voorstel om 
een overleg te plannen tussen handhaving en chauffeurs, dit moet op korte termijn worden 
ingepland. 

5.4. Ontwikkelingen gemeentelijk beleid? 
De gemeente geeft aan dat spoor 1 meer focus Nieuwe Prinsenkade is, deze pilot wordt 
voorlopig voortgezet. Spoor 2, vernieuwing taxibeleid; er zullen een aantal wijzigingen 
komen; onder andere waarschijnlijk een zwaarder examen en andere opzet vergunning / 
keurmerk.  
Er loopt ook nog een landelijke evaluatie waaruit wellicht punten kunnen worden 
meegenomen. 
 

6. Wat verder ter tafel komt  
Sfeerbeheer is aangeschoven en heeft de volgende opmerkingen: 

- Als reactie op de vraag naar adequater optreden geeft sfeerbeheer aan dat het vaak 
erg lastig te beoordelen is of iemand geweigerd wordt of aan het shoppen is. 
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- Hij geeft nogmaals aan dat er een aantal collega’s gestopt zijn door 
de bedreigingen van chauffeurs richting hen. 

- Complimenten voor de inrichting op 11/11 
De voorzitter hoopt dat in de nieuwe verordening bedreiging richting BOA’s / 
Sfeerbeheer met name wordt genoemd. 
 

7. Rondvraag 
- Er wordt geopperd of het wellicht een idee is in de rij te staan voor 

een taxi? De verwachting is dat dit niet zal werken. 
- Niet alle chauffeurs hebben hun bedrijfsnaam op het daklicht staan. 
- Het lijkt alsof een aantal chauffeurs erg slecht Nederlands spreken. 

Het is voor zowel de gemeente als de stichting moeilijk te beoordelen hoe goed of 
slecht de taal is. 

 
8. Volgende vergadering 

18 januari 2024, 15.30 uur 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 

 


